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Datum 2023-08-22 

 

Tid Kl. 18.00-20.00 

 

Plats Kullaborg, Österforsse 

 

Beslutande Enligt närvaro- och tjänstgöringslista 

 

Övriga  Nils-Olov Nilsson, beredskapssamordnare 

   

 

Bilagor Presentation beredskapssamordnare 

 Rapport om SOT punkter 

 Rapport Försörjningsbalans Sollefteå kommun 

 
  

 

 

 

 

 

  

     

Underskrifter Sekreterare Maaike Smit  ...............................................    

   
 

 Ordförande Johan Andersson .........................................     

   

  

  Justerare Per-Olov Hedström…………………………… 

   
 

   
 

Bevis om justering 
Justeringen har tillkännagetts genom anslag på kommunens officiella webbanslagstavla. 
 
Myndighet  Sollefteå kommun 
 
Sammanträdesdatum  2023-08-22 
 
Anslaget sätts upp           tas ner  
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunstyrelseförvaltningen, kommunhuset, Sollefteå 
 
Underskrift ……………………………………………………………………   
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Närvaro- och tjänstgöringslista 
 

Namn När- Tjg. Reservation Jäv Anteckningar 
 Varo Ers.    

   § §  

        

Ledamöter        

Johan Andersson  x      Sollefteå kommun 

Birgitta Häggkvist  x      Sollefteå kommun 

John Åberg x      Sollefteå kommun 

Maaike Smit x      Sollefteå kommun 

        

Sofi Näslund       Lökom 

Karin Sellgren x 78     Boteå, LUS  

Rasmus Johansson       Junsele 

Ingegerd Lindh x -     Hakesta 

Birgitta Olsson x 189     Lungsjön 

Karin Lidén x -     Österforse 

Erik Löfgren x 95     Resele, LUS 

Per-Olov Hedström x -     Norra Skog 

Birgitta Nolberg x 20     Graninge 

Margareta Rehnberg       LRF 

        

        

 
 

 

§ 1   Ordförande hälsade välkommen 

Ordförande hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 

 
§ 2                Val av justerare 

Per-Olov Hedström väljs till justerare. 

 

§ 3  Föregående protokoll 

 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 Information om Österforse 

 

Karin Lidén berättar om Österforse och Kullaborg. Föreningen har målat Sörgården, har 

haft kak-kalas under sommaren, har röjt kring båthuset m.m. Kullaborg hyrs ut nästan 

varje helg på sommaren. Föreningen vill bygga en servicebyggnad i anslutning till 

festplatsen. Föreningen vill ta ett större grepp på Forsse och Forsse bruk, som har bidragit 
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till Sveriges industrihistoria. Vill rusta upp vindskyddet. Har varit en del barnaktiviteter 

senaste åren, t.ex. dans med över 40 deltagande barn. Bekymmer nu att elavtalet går ut. 

 

 

§ 4 Vad händer i bygderna?  

 

Landsbygdsrådets ledamöter berättar i 1 minut vad som pågår i bygden. 

 

Karin Sellgren. Boteå har genomfört ett stormöte, man ska gå vidare med ansökan till 

Leader. Arbete kring stranden har genomförts. Nyinflyttare. 

Birgitta Nolberg, Graninge. Många aktiviteter under sommaren, bl.a. mountainbike 

tävling, lopp och Graningedagen. Man jagar SCA för att börja med 

Stenbergsleden. 

Ingegerdh Lindh. Engagerad i Gårdnäs, där det var många aktiviteter under sommaren. 

Föreningen vill bygga en ramp och söker bidrag för att byta värmepump. 

Söndag 3e september kommer cruisare förbi och genomförs aktiviteter. 

Per Olov Hedström. I Helgum har ett cykellopp genomförts runt sjön, en loppis runt sjön, 

föreningslokalen vid H64 byggs ut, var mycket aktivitet kring sjön under 

sommaren. 

Erik Löfgren, Resele/LUS. Aktiviteter som genomfördes: midsommarafton, 

cykelevenemang Broarna Runt, Hövenfesten, Matstafetten. Man begrundar 

fortfarande hur SEK 100 000 från kommunen ska användas. 

Birgitta Olsson, Lugnsjön. Med hjälp av bygdemedel installeras värmepump. Många 

evenemang genomfördes. Det byggs en laddstolpe, m.m. 

 

  

§ 5 Information från kommunen 

 

Uppdatering föreningsregistret. En e-tjänst för att registrera sig för föreningsregistret 

utvecklas. Så snart den är online marknadsförs den via sociala media. Ledamöter från 

Landsbygdsrådet får gärna sprida länken så att föreningsregistret uppdateras och fler 

föreningar kan ta del av relevant information. Maaike Smit skickar länken när e-tjänsten 

publiceras. 

 

Bygdelots Leader Höga Kusten. Karin Jonsson från Ramsele fick uppdraget som 

Bygdelots. Stiftelse Arkiv och Kulturhus Ramsele har redan nu en förutsättningsskapande 

roll i Ramseles evenemang. Karins uppdrag är att tillsammans med Ramseles företagare, 

föreningar och medborgare arbeta för utveckling av Ramsele som evenemangsby. 

 

Landsbygdsrådet som remissinstans. För att förbättra rutinerna för att möjliggöra 

Landsbygdsrådets, Näringslivsrådets och Pensionärsrådets inspel i politiska beslut är 

punkten ´samråd med råden´ tillagts i förberedningar för kommunens utskott. Direkt 

resultat är att Yttrandet Värdet av Vinden diskuteras på dagens Landsbygdsråd. 

 

Landsbygdskonferensen Höga Kusten. Skicka intresse i att vara med på 

Landsbygdskonferensen i september till Maaike Smit senast på fredag den 25e augusti. 

Maaike samordnar anmälan och hotellbokning. 
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GoSollefteå dagarna genomfördes slutet av juli. Kring 40 deltagare från Sverige och 

andra delar av Europa deltog för att lära sig mer om Sollefteå och för att träffa Kalle 

Flodin. En film ska göras om evenemanget. En del av deltagare går vidare i processen att 

eventuellt flytta hit. 

 

Ödehusinventeringen. En ödehusinvestering genomfördes under 2021/2022. Kring 1700 

ödeshus kartlagdes. Nu uppdateras registret för att se till att informationen om alla ägare 

till ödehusen stämmer, sedan kommer ett utskick göras för att kolla om husägaren 

eventuellt skulle ville sälja sitt hus. Landsbygdsrådet efterfrågar att byalagen som var 

engagerad i processen får återkoppling. Maaike Smit tar med detta till Helen Svensson 

som håller i projektet från kommunens sida. 

 

Landsbygdskonferensen 2024. Nästa årets landsbygdskonferens sker i Sollefteå kommun. 

Landsbygdsrådet får gärna komma med idéer om tema. Inspel kring programmet görs på 

en av höstens kommande möten med Landsbygdsrådet. 

 

 

§ 6 Krisberedskap & försörjningsbalans 

 

Krisberedskapssamordnare Nils-Olov Nilsson föreläser om krisberedskap. Hans 

presentation bifogas till protokollet. Landsbygdsrådet diskuterar vikten av beredskap i 

byarna. Slutsatsen är bl.a. att ökad kunskap om beredskap bland medborgare är viktigt 

och att föreningsbyggnader kommer att vara viktiga i kristider, bl.a. som samlingspunkt.  

 

Landsbygdsutvecklare berättar att Örnsköldsviks landsbygdsråd vill göra ett projekt kring 

bygdeberedskap och har erbjudit Sollefteå att driva projektet gemensamt. En preliminär 

inriktning är 1) klimatomställning och anpassningsarbete, 2) lokala energilösningar, 3) 

lokal beredskap, ev. med koppling till livsmedelsproduktion. Projektet ska vara 

kunskapshöjande, bidrar med relevanta utredningar (t.ex. kring Service och 

Trygghetspunkter), skapa möjligheter till innovationsmedel för bygder kring 

beredskapslösningar, m.m. Landsbygdsrådet ställer sig positivt till idén. Maaike Smit får i 

uppdrag att skriva en gemensam intresseanmälan till Leader Höga Kusten tillsammans 

med Örnsköldsvik. Intresseanmälan diskuteras med Landsbygdsrådet den 18e september. 

 

§ 7 Ambassadörsnätverk Kramfors med inflyttningsservice som inspiration 

för Sollefteå? 

 

Karin Lidén berättar om ambassadörsnätverket som Kramfors jobbar med för att öka 

inflyttning. Landsbygdsrådet vill veta mer om initiativet. Samordnare för nätverket bjuds 

in till en av Landsbygdsrådets träffar under hösten/vintern. Även Sollefteå kommuns 

inflyttare service Helena Eriksson samt Anette Bodén som jobbar med 

platsmarknadsföring bjuds in. 

  

§ 8 Utveckling området Laxbäcken/hällristningar Näsåker 
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Under ett tidigare möte med Landsbygdsrådet har föreningslivet i Näsåker lyft frågan om 

området kring Hällristningar/ Laxbäcken. Hällristningsområdet sköts av Länsstyrelsen, 

men området bredvid håller på att förfalla. Föreningslivet efterfrågade samordning av 

kommunen för att lösa situationen. Landsbygdsrådet ger landsbygdsutvecklare i uppdrag 

att kalla relevanta aktörer till ett dialogmöte. 

 

§ 9 Övriga frågor 

 

Samråd kring Yttrande Värdet av Vinden. Landsbygdsrådet ställer sig helt bakom 

yttrandet utan kompletterande synpunkter.  

 

Birgitta Olsson undrar vilka personer är med i kulturmiljökommittén. Johan Anderson 

undersöker vilken tjänsteperson är inkopplat i kommittén och återkopplar till Birgitta. 

 

Sofi Näslund slutar i landsbygdsrådet p.g.a. att hon inte hinner vara med på möten. 

Landsbydsutvecklaren skickar en avtackningspresent. 

 

§ 10            Mötesplanering.  

 

Den 18e september kl 18-18.45 Möte kring intresseanmälan till Leader Höga Kusten kring 

bygdeberedskapprojekt. Mötet sker digitalt via Teams. 

 

Den 11e oktober 18.30-20.30 möte Landsbygdsrådet med som tema grannsamverkan. 

Landsbygdsutvecklaren bjuder in Hans Mellberg. Mötet sker i Ramsele, Karin Jonsson 

bjuds in för att berätta om utvecklingar i Ramsele. 

 

Den 6e november kl 18-20 Landsbygdsrådet. Fokus på bygdemedelansökningar. Mötet 

sker i kommunhuset. 

 

Decembermötet är inte planerat än, men ett möjligt tema är ambassadörsnätverk/ 

inflyttning. 

 

Maaike Smit skickar mötesinbjudan till samtliga möten. 

 
  

§ 11            Mötet avslutas 

 

 

 Johan Andersson                                 

 Ordförande  

 

Bilaga  

Presentation från beredskapssamordnare 

Rapport om SOT punkter 

Rapport om försörjningsbalans Sollefteå kommun                               


